
 

FITXA 214 
 

FITXA D’ASSISTÈNCIA A LES COMISIONS EXTERNES DE LA FELIB 
 
 
Nom del representant :  JUANA ALOMAR SERRA. 
Entitat / Ajuntament de : FELIB. 
 
 
Nom de la Comissió a la qual ha assistit : 
COMISSIÓ AGENDA LOCAL 21 
 
Dia: 16 DE DESEMBRE DE 2009. 
 
Lloc :SALA D’ACTES DE LA LLAR DE LA INFANCIA. 
 
INFORMACIÓ DE LA COMISSIÓ: 
 

1. SANTA MARGALIDA. Presenten un pre diagnòstic, no se entén per que presenten aquest tipus de 
document, sembla un informe de dues persones, falta  participació ciutadana. Dades antigues. 
Exemples de que tenen molts de indrets de runes i patrimoni arqueològic i que no se diu res, no se 
diu res de lo que passa dins ses platges que hi passen tot terrenys i això d’una vegada per totes els 
ajuntaments han de ser valents de dir ens passa això però no podem fer res nosaltres tots sols i 
anotar-ho com a punt febles. S’ha aconsella que revisin el document amb sa guia de passos que se 
va editar. 

2. ESPORLES. Canvi  de l’ordre del dia. Un pla d’acció molt real i amb una participació ciutadana molt 
activa. Crec que una de les coses que han dit es molt important, si tu dius coses al pla d’acció i la 
gent exposa les coses i tu les dus a terme, això fa que sa gent s’ho cregui i segueixi participant. 
Estan d’enhorabona. 

3. SANT LLORENÇ DES CARDASSAR.  Es com una revisió del diagnòstic però també es una 
actualització de les accions dutes a terme i quin es l’estat de l’agenda actual. Sels hi dona 
l’enhorabona però han de fer una revisió de l’agenda. 

4. ESTELLENCS. Hi assisteix el batle recolzat per l’empresa. A la web municipal hi ha l’accés al pla 
d’acció. Volen crear una comissió que sigui la que dur el seguiment de la participació ciutadana amb 
un president, un vicepresident i un secretari, no son polítics aquestes persones. Estellencs es un 
municipi petitó i encara que han fet molta feina han estat mal assessorat i que cal recomanar-li i 
donar-li suport i que han de tenir clar que l’ajuntament no fa res sense el fòrum i el fòrum no fa res 
sense l’ajuntament. Se demana que totes ses observacions que hi ha l’informe que es tinguin en 
compta i sels hi ofereix el suport del departament. 

5. ALCÚDIA. Molt bé, encara que hi ha una seria d’indicadors que s’haurien de revisar però no se sap 
que ha de ser el cap que ha de donar sa primera passa per dir fins aquí basta de l’increment de la 
població, fins aquí ja que hi ha molta població flotant i de segona residencia i no compta per unes 
coses però si per altres, es a dir molta despesa pocs ingressos. 

6. PUIGPUNYENT. Molt bé, encara que hi falta l’actualització de les dades de d’utilització del sol que 
és de l’any de 1995. 

 
Uns dels temes importants va ser el de prendre la decissió de donar de baixa un parell de municipis que 
no volien saber res de res de l’agenda local 21. 
 
S’adjunta ordre del dia i cd amb els informes dels municipis. 
 
Els ajuntaments de Deià i Calvia no s’han presentat. 

 
Heu de remetre la fitxa a: 
 

felib@felib.es  
 
o bé per fax: 971 76 31 02 
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